

# 废旧电路板电子元件拆解机

产品名称	废旧电路板电子元件拆解机
公司名称	滑县道口北斗星静电分离设备厂
价格	25000.00/个
规格参数	品牌:北斗星 型号:HL-750 产量:300-400kg/h
公司地址	河南省安阳市滑县道口卫西开发区18号
联系电话	0372-8118690 13213287684

## 产品详情

### 废旧电路板电子元件拆解机

废旧电路板电子元件拆解机：

Waste circuit board electronic component dismantling machine:

适用范围：

Scope of application:

各种报废的家电设备电路板的基板与电子元件的拆解分离。

Dismantle and separate substrates and electronic components of circuit boards of a variety of discarded household appliances.

结构特点：

Structural feature:

1.电路板电子元件刮板机：由脱锡炉、自动拆解机、自动抽尘及收尘系统、输送平台、拆解室、电控部分组成，设备自动化程度高，代替了人工拆解，缩短了拆解时间，并且占地面积小等特点。

1. Circuit board electronic component scraper conveyor: it is composed of the tin removal furnace, automatic dismantling machine, automatic dust exhaust and dust collection system, conveyor platform, dismantling room and

electric control part, a high degree of automation of the equipment, replace manual dismantling, shorten the time of dismantling, and cover a small area, etc.

2. 电路板高温电子元件拆解机：电路板高温拆解机内筒采用六毫米厚的45号防滑钢板外壁采用保温棉保温以防温度流失及相对应的生产技术；安全可靠，性能稳定，经耐用等特点，采用自动温控、强制送风、熄火自燃控制的自动化加温装置，设定一次温度自动记忆保存。是电子电路板行业生产领域不可缺少的理想工具。

2. Circuit board high temperature electronic component dismantling machine: the inner tank of the circuit board high temperature dismantling machine uses the 6mm-thick No. 45 anti-skid steel plate, and the outer wall is insulated with the insulating cotton to prevent the loss of temperature and the corresponding production technology; safe and reliable, stable performance, durable and other characteristics, use the automatic heating device of automatic temperature control, forced air supply and flameout self-ignition control, and set up the automatic memory preservation of temperature per time. It is an indispensable ideal tool in the production area of the electronic circuit board industry.